
Van: Joost Wiezer [mailto:jwiezer.weert@gmail.com]  

Verzonden: woensdag 17 juni 2020 09:07 

 
 
Vragen commissie R&E 
 
AP 11.   
 
Waarom wordt met terugwerkende kracht het uurtarief aangepast, dat is dan toch gewoon een 
cadeautje.  
Waarom niet ‘gewoon’ per 01-01-2020 invoeren ? Wat is de overweging van het college om 
dit met terugwerkende kracht voorgesteld ? 
 
 
Tot zover de vragen,  
 
Groet, 
 
Joost Wiezer 
Raadslid Weerter VVD 
 


